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برخورد با هتاكان به مسوولان و خانواده آنها

رئيس قوه قضاييه اعلام كرد: برخورد با هتاكان به مسوولان و خانواده آنها

رئيس قوه قضاييه اعلام كرد: برخورد با هتاكان به مسوولان و خانواده آنها
همايش دادستانهاي سراسر كشور روز گذشته با حضور مقامات ارشد دستگاه قضا در حالي برگزار شد كه عمده سخنان مسوولان ارشد
قوه قضاييه كشورمان پيرامون مسائل روز از جمله حاشيههاي امني كه برخي افراد براي خود ساختهاند، نيروهاي خودسري كه خود را

منسوب به ولايت ميكنند و همچنين عزم دستگاه قضايي براي برخورد قاطع با آنها بود.

در همين راستا آيتالله آملي لاريجاني، رئيس قوه قضاييه با تاكيد بر اينكه بعضيها از حضور در دادگاه اجتناب ميكنند، گفت: ما به
قضات شجاع و قاطع نيازمنديم، البته دستگاه قضايي، قضات شجاع و قاطع كم ندارد اما استقامت در امر، مهمتر از شروع كار است.

به گزارش ايسنا، رئيس قوه قضاييه در ادامه افزود: در مدت زمان حضورم در دستگاه قضايي احساس ميكنم بسياري براي خود حاشيه
امن قائلند. بر اساس كتاب و سنت، كسي از برخورد قاضي مستثني نيست و قاضي بايد نسبت به همه نافذ و قاطع باشد.وي
خاطرنشان كرد: عدهاي كه ميتوان گفت اتهاماتشان برجسته بوده و اتهاماتشان قطعي است، در تلاش هستند كه از حضور در
دادگاهها اجتناب كنند. اين افراد حضور در دادگاه را براي خود ننگ و عار ميدانند؛ در حالي كه سرور و مولاي ما حضرت علي (ع) نيز

خود در محكمه حاضر شد، لذا قضات بايد محكم بايستند و تابع جنجالها نباشند.

به گفته رئيس قوه قضاييه البته اين بحث فقط در مورد مسوولان نيست و گاهي در جريان برخورد با يك محارب يا كسي كه سرقت
مسلحانه انجام داده است، هزاران سخن بلند ميشود. لاريجاني افزود: قضات بايد با شجاعت عمل كنند. كوتاهي در اين جهت نه

فقط به چهره قوه قضاييه، بلكه كل نظام را زير سوال ميبرد.

آيتالله لاريجاني در بخشي ديگر از سخنانش گفت: عده محدودي به خود اجازه ميدهند خارج از چارچوبهاي شرعي هر كاري كه
ميخواهند انجام دهند. در كوچه و خيابان راه ميافتند و عليه كسي كه خود به آن ميل ندارند، شعار ميدهند و خود نيز محاكمه و
اجرا ميكنند. ما نميتوانيم اين وضعيت را تحمل كنيم. در همين چند روز اخير نسبت به برخي مسوولان و خانوادههاي آنان هتاكي
شد. اين ظلم است.ظلم كه شاخ و دم ندارد.وي ادامه داد: اگر ما به مسوول يا خانوادهاش انتقادي داريم، هر كاري راه خود را دارد و
اين به اين معنا نيست كه در خيابانها راه بيفتيم و اجازه داشته باشيم هر حرفي بزنيم. البته كار دستگاه قضايي نبايد فقط اظهار

تاسف باشد، كار ما برخورد با اين روشها و منشهاست.

وي تصريح كرد: روند اقدامات دستگاه قضايي درست بوده و هيچ وقت حاضر نيستيم در برابر عدهاي قانونشكن منفعل باشيم.
متاسفانه آنها به كار خود رنگ و لعاب ديني نيز ميدهند و حرفهاي خود را منتسب به ولايت ميكنند. رهبري بيش از همه بر رعايت
حقوق اشخاص تاكيد دارند. آيا اين حدودي كه شكسته ميشود بر موازين اسلامي است؟ در مورد حوادث اخير از دادستان كل بويژه
دادستان تهران ميخواهم كه موضوع را پيگيري كنند و البته درخصوص مسائل مشابه نيز بايد اينگونه باشد. نگذاريد كه سير قانوني

مخدوش شود.

موسوي و كروبي در خانه خود هستند

دادستان كل كشور نيز در حاشيه اين همايش در مورد اظهارات رئيس قوه قضاييه مبني بر برخورد با كساني كه نسبت به مسوولان
هتاكي انجام ميدهند، افزود: قبلا هم گفته ام بداخلاقي، اقدامات خلاف قانون و اقدامات خودسرانه بد است. همه مردم و مسوولان
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بايد كمك كنند تا يك فرهنگ متناسب با آنچه اسلام ميپسندد در جامعه داشته باشيم و اگر كساني ميخواهند خودسرانه اقدامي
داشته باشند بايد جايي كه لازم است تذكر و جايي كه لازم است هشدار داده شود.

غلامحسين محسنياژهاي در مورد انتقاد رئيس قوه قضاييه از كساني كه از حضور در دادگاه اجتناب ميكنند، گفت: ايشان اشاره
داشتند خوب است همه از بزرگان مكتب مان تأسي داشته باشيم كه هر وقت قانون مطلبي را ميگويد در مقابل قانون خاضع باشيم و

اگر كسي به محكمه احضار شد در مقابل قانون ايستادگي نكند و در دادگاه حاضر شود و از خود دفاع كند.

به گزارش مهر، دادستان كل همچنين در مورد ادعاي دستگيري موسوي و كروبي توسط رسانههاي خارجي گفت: ادعاي آنها مبني بر
اينكه اين افراد بازداشت شده و به زندان حشمتيه برده شدهاند كذب است. آنها در منازلشان هستند ولي محدوديتهايي در

ارتباطات آنها ايجاد شده است.

اژهاي در مورد وضعيت روز سهشنبه تهران نيز تاكيد كرد: دشمنان ما و صهيونيستها و آمريكا اين روزها خيلي تلاش ميكنند كه از
يك كار كوچك فيلمي تهيه كنند و بگويند در ايران هم تظاهرات است و مردم ناراضي هستند. با وجود اين همه هياهو و تبليغات،

مردم با اين دروغپراكنيها آشنا هستند و يكي از نشانههاي دروغپراكنيهايشان، استيصال آنهاست.

محسنياژهاي همچنين درباره تبرئه متهم باند عقرب سياه گفت: رئيس قوه قضاييه خودشان نسبت به اين موضوع حرف داشتند،
پرونده را خواندند و دستوراتي هم صادر كردند.

حضور در هر راهپيمايي جرم است

دادستان تهران نيز يكي ديگر از مسوولاني بود كه درخصوص وضعيت شهرهاي كشورمان در روز سهشنبه گفت: در اين روز رفتوآمد
در تهران طبق روال عادي جريان داشت، تنها عدهاي قصد بر هم زدن آرامش شهر را داشتند كه موفق نشدند.به گزارش واحد مركزي
خبر، عباس جعفري دولت آبادي در حاشيه همايش سراسري دادستانهاي كشور در جمع خبرنگاران، افزود: پليس بر اساس وظايف
خود، اقدام به پراكنده كردن افراد كرد كه اين كار خلاف قانون نيست. جعفري دولتآبادي افزود: درباره فرزندان مسوولان، قانون

مسووليتي را برعهده دادستان قرار نداده است اما درباره مسوولان؛ اهانت، جرم است و رسيدگي ميشود.

دادستان عمومي و انقلاب تهران با بيان اين كه اين موضوع داراي دو جنبه خصوصي و عمومي است گفت: امروز يك شكايت
خصوصي به دفترم رسيده است كه پس از حضور در دفترم، به آن رسيدگي خواهم كرد؛ وي درباره اقدام در خصوص جنبه عمومي اين

جرم گفت: اين موضوع، قابل اقدام است.
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